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1- Quants diners ha recaptat l’Ajuntament del barri de Finestrelles en 
concepte d’impostos i taxes, anualment, durant la legislatura 2003-
2007? 

2- Quants diners ha recaptat l’Ajuntament del barri de Finestrelles en 
concepte d’impostos i taxes, anualment, durant la legislatura 
actual? 

3- Quants diners s’han invertit anualment en el barri de Finestrelles 
anualment i des de l’any 2003? En quines partides i actuacions 
concretes s’ha fet aquesta inversió? 

 
Hem demanat, evidentment, la informació sobre aquestes preguntes al 
departament de Serveis Econòmics i ens comenten que el sistema d’informació 
comptable i de gestió tributària que té l’Ajuntament, tant el de l’Ajuntament com 
el de la Diputació de Barcelona, no classifiquen els ingressos recaptats i les 
despeses realitzades per barris. Per aquest motiu no es pot donar resposta a 
les seves preguntes en no disposar de la informació sol·licitada, perquè 
aquesta informació, com a tal, no existeix.  
 
Respecte a la tercera pregunta, aquí sí que podem contestar nosaltres més 
directament. Nosaltres no fem balances fiscals entre barris i, per tant, les 
actuacions que fem les fem per al conjunt de la ciutadania, per al conjunt de la 
ciutat. Hi ha equipaments que, per la seva centralitat, per la seva disponibilitat 
de sòl, es fan en un lloc o en un altre, però que són d’ús del conjunt de la 
ciutadania. 
 
Altres serveis com el transport, l’Esplubús, etc., també són inversions  
importants i són per al conjunt dels barris. Hi ha grans projectes d’urbanització, 
Porta BCN que afecta Finestrelles i és Finestrelles, i els que evidentment 
després hi hauran com el projecte Finestrelles Nord, que vindrà a millorar tota 
la trama viària del barri. 
 
Les reparacions que es fan a les voreres, la repavimentació o la reparació de 
l’espai públic no estan desglossades barri a barri sinó que són part de partides 
globals i tampoc es poden individualitzar. Per això, repeteixo, no fem balances 
fiscals entre els barris. Els equipaments que fem són per a gaudi de tot el 
conjunt de la ciutadania i el conjunt de tots els barris. 


